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Referat af FU møde mandag den 1/12-2014 
 
 
Fraværende: Klaus Pontoppidan 
 
Godkendelse af referat. 

Referat blev godkendt. 
 
Budget 2015: 

Budgettet for 2015 er klar og blev gennemgået af Jette. Budget ser meget fint ud, med forventet 
overskud på ca. 3.000,- kr. Budgettet skal endelig godkendes på bestyrelsesmødet d. 4/12. 
 
Kontingentsatser: 

Mette mangler fortsat mange tilbagemeldinger fra udvalgene. Hun laver udkast på liste til 
bestyrelsesmøde på torsdag, og så må resten rykkes/udfyldes der. 
 

Julefrokost 2014: 

Stor succes med julefrokosten i hallen i lørdags. Vi var 18 personer fra AIF, - meget hygge på tværs 
af udvalgene. ☺ 
 
Foreningsudvikling: 

Hovedpunkter: Flere frivillige og bedre kommunikation. 
FU glæder sig til torsdag aften, hvor bestyrelsen skal komme med input, og vi videredrøfter nye 
tiltag, med henblik på flere frivillige og bedre kommunikation i AIF. 
Derudover er Pia blevet kontaktet af DGI, om vi vil indgå i et foreningsnetværk sammen med andre 
foreninger i området. Det har FU sagt ja tak til, og AIF har sagt ja til, at være vært ved første møde, 
hvor netop Frivillighed og ledelse af frivillige er på som tema. 
Mødet forventes i starten af 2015, - Pia kontakter DGI for nærmere planlægning. 
 
Generalforsamling 2015: 

FU blev enige om fredag den 27/2-2015 på Kroen i Frederiks, hvis vi kan få et godt tilbud. 
Mette tager kontakt til Niels på Kroen ang. dato og evt. forslag/tilbud på mad. 
 
 
 
 
Næste FU møde er mandag den 12. januar 2015 kl. 19.30 hos Jonas i Dollerup, hvor mødedatoer for 
resten af 2015 aftales. 
 
1. bestyrelsesmøde i 2015 bliver torsdag den 15. januar kl. 19.30 i klublokalet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


